
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING DORPSVERENIGING SINT LAURENS 3 APRIL 

2024  

 
Aanwezig: Anneke de Pagter(voorzitter), Jan Louwerse (penningmeester), Suzanna Floor, Martijn Melens (leden 

bestuur), 8 belangstellenden 

Afwezig met kennisgeving: Marien Verhage (secretaris), Carola Jobse, Paul Stok (leden bestuur) 

1) Opening en vaststellen agenda.  

Voorzitter Anneke de Pagter opent de vergadering. Welkom aan bestuur en belangstellenden. Verder zijn er 

geen mededelingen. Agenda wordt vastgesteld. Notulist Wim Davidse. 

 

2) Mededelingen. 

Er zijn geen mededelingen. 

 

3) Notulen Algemene Ledenvergadering van 13 april 2023. 

Akkoord, met als taalcorrectie onder punt 6: benoeming kascommissie: Jarno Koster in plaats van Jan 

Koster. 

4) Jaarverslag bestuur 2023. 

Akkoord. 

 

5) Jaarrekening 2023 en verslag kascontrole commissie. 

De bedragen genoemd onder het molencomité zijn geldbedragen opgehaald door Matthieu Jobse met zijn 

oud ijzeractie. Voorlopig blijven deze bedragen onder het beheer van de Dorpsvereniging. In een later 

stadium zal beslist worden wat er met deze gelden zal worden gedaan. De kascommissie bestaande aan 

Wim de Groot, Jarno en Marieke Koster zijn tevreden: de administratie van de penningmeester ziet er keurig 

en verzorgd uit. De vergadering gaat akkoord en verleent penningmeester dechargé over het jaar 2023. 

 

6) Benoeming kascontrole commissie 2023. 

De nieuwe kascontrole commissie 2024 is zal bestaan uit Jarno en Marieke Koster en Wim Wondergem. 

 

7) Begroting 2024. 

De vergadering kan zich vinden in de begroting 2023. 

 

8) Mutaties bestuur. 

a. Aftredend is Suzanna Floor. De voorzitter bedankt Suzanna voor haar inzet voor de Dorpsvereniging 

in de afgelopen jaren en overhandigt haar een boeket bloemen en een presentje. Suzanna gaat 

verhuizen naar Noorwegen, de vergadering bedankt haar met een luid applaus en wenst haar veel 

succes toe in haar nieuwe woonomgeving. 

b. Voorstel nieuw bestuurslid: Wim Davidse. De vergadering gaat akkoord en heet het nieuwe 

bestuurslid welkom. 



Marien Verhage legt zijn werkzaamheden als secretaris neer en gaat verder als gewoon bestuurslid. Marien 

wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als secretaris. Binnen het bestuur is besloten dat Wim Davidse de 

nieuwe secretaris wordt.  

 

9) Rondvraag. 

a. Leliëndaalsedreef: op dit moment is de Dorpsvereniging hier niet bij betrokken. De direct betrokken 

partijen zijn hier nog mee bezig. 

b. Molen de Hoop: Boudewijn Tonnaer geeft een verslag van zijn handtekeningenactie als initiatief om 

onze molen weer in de oude staat te krijgen. Hij is deze actie gestart nadat het molencomité zijn 

werkzaamheden heeft stilgelegd omdat de gemeente geen medewerking meer wilde verlenen om 

de molen weer te reconstrueren. Hij kan deze handtekeningen als petitie aan de gemeente 

aanbieden of als burgerinitiatief indienen. Het laatste legt veel meer gewicht in de schaal en daarom 

heeft hij hiervoor gekozen. Boudewijn vraagt de Dorpsvereniging zijn burgerinitiatief over te nemen 

en hierin samen met hem aan verder te werken. De vergadering stemt hier mee in. 

c. Namens de Dorpsvereniging zal ingesproken worden op de vergadering van de commissie Ruimte 

van de gemeenteraad. Onderwerp is opnieuw de molen. Een naar voren gebracht voorstel om hier 

met veel inwoners naar toe te gaan zal gecommuniceerd worden via de nieuwsbrief en Facebook. 

 

10)  Sluiting vergadering. 

Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering en nodigt iedereen uit om na te praten onder het genot van 

een drankje. 

 

 


